
Protokół z XXXII posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny w dniu 31.05.2022 

 

Miejsce posiedzenia: stołówka Szkoły Podstawowej Nr 16 przy ul. Poturzyńskiej 2. 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 18.00. 

Przewodnicząca posiedzenia: Przewodnicząca Rady pani Irena Szostak-Kowalczyk. 

Protokolant posiedzenia: Sekretarz pani Anna Świetlicka. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Dzielnicy. 

4. Zaopiniowanie projektów złożonych do Budżetu Obywatelskiego w 2022 roku. 

5. Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach podejmowanych 

w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

6. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przebieg obrad: 

 

Ad.1) Przewodnicząca Rady otworzyła posiedzenie Rady Dzielnicy. Po sprawdzeniu listy obecności 

stwierdziła, że na 15 członków Rady obecnych jest 12 co stanowi niezbędne quorum do głosowania 

i podejmowania uchwał. Lista obecności w załączniku nr 1.  

 

Ad.2) Przewodnicząca Rady zadała pytanie, czy są propozycje zmian porządku obrad. Nikt nie zgłosił 

zmian do porządku obrad. Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 3) Przewodnicząca Rady zadała pytanie, czy są uwagi do protokołu z XXXI posiedzenia Rady.  

Uwag nie zgłoszono. Protokół z poprzedniego posiedzenia przyjęto głosami: za 12, przeciw 0, 

wstrzymało się 0. 

Następnie Przewodnicząca Rady oddała głos Przewodniczącemu Zarządu panu Piotrowi Zyganowi, 

który wyjaśnił zapis w protokole dotyczący opuszczenia przez panią Halinę Warchocką XXX 

posiedzenia i upoważnienia do głosowania w jej imieniu pana Mirosława Czerniaka. 

 

Ad.4) Przewodnicząca Rady oddała głos panu Piotrowi Zyganowi, który poinformował, że Biuro 

Partycypacji Społecznej przysłało do zaopiniowania projekty złożone do Budżetu Obywatelskiego  

na 2023 r..  

Przewodniczący Zarządu krótko przedstawił i omówił dwa projekty inwestycyjne z dzielnicy:  

- „ Światełko w tunelu” – oświetlenie nowej drogi dla pieszych i rowerzystów za 200 tys. zł (D-74) - 

„Rowerem od ul. Szwajcarskiej do ul. Elsnera” – budowa drogi rowerowej za 350 tys. zł (D-4) oraz 

jeden projekt ogólnomiejski nieinwestycyjny: 

-„Chrońmy Górki Czechowskie” za 200 tys. zł (O-25).  

W trakcie omawiania projektów posiedzenie opuściła pani Halina Warchocka. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie poszczególne projekty. Za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektów złożonych do Budżetu Obywatelskiego głosowano następująco: 

a) D-74 – za 11, przeciw 0, wstrzymało się 0, 

b) D-4 –  za 10, przeciw 0, wstrzymało się 1, 

c) O-25 – za 6, przeciw 4, wstrzymało się 1, 

 

Ad. 5) Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach 

podejmowanych w okresie pomiędzy posiedzeniami. 

Przewodnicząca Rady powitała przybyłą na posiedzenie Rady, radną Miasta Lublin panią Jadwigę 

Mach. 



Pani Irena Szostak-Kowalczyk poinformowała, że odbyła się kolejna edycja biegu Czechowska 

Piątka. 

Przewodniczący Zarządu poinformował, że 10 maja br. w Szkole Podstawowej Nr 5, o godz. 17.00 

odbyło się spotkanie prezydenta Lublina pana Krzysztofa Żuka z mieszkańcami dzielnic Czechów 

Północny i Czechów Południowy w ramach spotkań „Plan dla dzielnic”. Na spotkaniu poruszone 

zostały m.in. sprawy nowej lokalizacji BOM w dzielnicy, termomodernizacji Przedszkola Nr 75, 

remontu ulic Beskidzkiej, Żywieckiej i Poturzyńskiej oraz kwestie ulic Leszetyckiego i Dereckiego.  

Przesłano Radzie Dzielnicy propozycje zmian w planie zagospodarowania przestrzennego dotyczące 

terenów przy ulicach Choiny i Spółdzielczości Pracy (okolice sklepu IKEA). 

Ponadto Przewodniczący Zarządu poinformował, że: 

- 20 maja br. odbyła się wizja lokalna ul. Żywieckiej i Beskidzkiej, na której ustalono zakres remontu, 

- 24 maja br. odbyła się wizja lokalna w sprawie ławek na ul. Koncertowej (jedna z ławek musi być 

ustawiona w pasie drogowym), 

- brak jest odpowiedzi w sprawie zasiania trawnika przy ul. Śliwińskiego, 

- są odpowiedzi na pisma w sprawie: ulicy Leszetyckiego, nowej lokalizacji BOM w dzielnicy, 

opiniowania przez Radę projektów planów zagospodarowania przestrzennego 

Pani Jadwiga Mach zasugerowała aby ustalić czy Poczta Polska wyraża zgodę na lokalizację BOM 

w placówce urzędu pocztowego.  

Ad.6)  Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

Pani Zofia Pitucha zawnioskowała o zaproszenie komendanta V Komisariatu Policji na posiedzenie 

Rady. 

Pan Jakub Paruch zawnioskował aby Rada Dzielnicy zajęła się w najbliższym czasie zmianą 

obwodów do głosowania obowiązujących w wyborach do Rady Dzielnicy Czechów Północny (tak 

aby ulica Paderewskiego należała do obwodu obejmującego osiedle Paderewskiego a nie osiedle 

Choiny.  

 

Ad.) Posiedzenie zakończono o godz. 20.15. 

 

Protokołowała Anna Świetlicka /-/ 

 

Protokół zatwierdzono na Posiedzeniu Rady Dzielnicy w dniu 30.08.2022 r. 

 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Czechów Północny Irena Szostak – Kowalczyk /-/ 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności.  


